
PROTOKÓŁ  Nr 10/2011
          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia

 z dnia  20 kwietnia 2011r.
Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Zaproszeni goście: 
1. Waldemar Banaszek – Zastępca Burmistrza
2. Jan Krzysztof Białek – mieszkaniec Tłuszcza 

Porządek:
1. Przyjęcie protokołu nr 9/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.
2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
05.04.2011r do 19.04.2011r.
3. Kontynuacja tematu wydania płyty dotyczącej życia i twórczości K. K. 
Baczyńskiego.
4. Krótkie omówienie „Biesiad z Książką” i obchodów Katastrofy Smoleńskiej.
5. Sprawy różne.
Proponowany porządek został przyjęty.
Ad 1.
Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego 
posiedzenia komisji, z dnia 5 kwietnia 2011r. Protokół został przyjęty 
jednogłośnie.
Ad 2.

Informacja o wydarzeniach kulturalnych od 5.04.2010r. do 19.04.2011r.,  
w których uczestniczyli radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.
06.04.2011r. - spotkanie Komitetu Organizacyjnego powołanego na obchody 
150 lecia PKP.
07.04.2011r. - spotkanie Wielkanocne w Sekcji Emerytów, Rencistów i 
Nauczycieli,
07.04.2011r. - narada dyrektorów placówek oświatowych z terenu Gminy 
Tłuszcz.
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08.04.2011r. - otwarcie wystawy w Muzeum Ziemi Tłuszczańskiej pt. 
„Podążajmy ich śladem”,
08-09.04.2011r. - Biesiady z Książką,
09.04.2011r. - mecz sekcji seniorów w Tłuszczu,
09.04.2011r. - konferencja mazowiecka pszczelarzy w Szkole Podstawowej w 
Tłuszczu,
10.04.2011r. - pierwsza rocznica Katastrofy Smoleńskiej,
10.04.2011r. -   tradycja Wielkanocna w zaścianku w Grabowie – spotkanie,
10.04.2011r. - mecz grupy juniorów '93 w Tłuszczu,
10.04.2011r. - II kolejka Ligi Bobra
14.04.2011r. - mecz w Ostrówku Głębockim młodzików '98,
15.04.2011r. - otwarcie wystawy Bogdana Butenko w Muzeum Karykatury – 
Konrad Baraniecki,
16.04.2011r. - mecz w Tłuszczu młodzików '98,
17.04.2011r. - mecz juniorów '93 w Tłuszczu,
17.04.2011r. - III kolejka Ligi Bobra,

Ad 3.
Zaproszony Pan Jan Krzysztof Białek podziękowała radnym za zaproszenie na 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. Pan Białek poinformowała, 
jak wyglądały losy realizacji płyty CD „matki”o życiu i twórczości Krzysztofa 
Kamila Baczyńskiego. Wyjaśnił, że Cd o K.K.Baczyńskim to drugie zlecenie, 
które wykonał Pan Wysocki dla gminy, jednakże było to robione przy okazji 
nagrania pierwszej płyty o W. Sieroszewskim, gdyż Pan Wysocki tylko wtedy 
miał możliwość skorzystania ze studia nagrań. Płyta ta została przekazana Panu 
Białkowi przez Pana Wysockiego, który zdawał sobie sprawę z faktu, że 
realizacja tej płyty nastąpi dopiero, gdy Gmina Tłuszcz będzie miała na ten cel 
zabezpieczone środki finansowe i, jeśli będzie ku temu okazja, aby nagrany 
materiał wykorzystać. W 2010 roku tych środków w budżecie nie było. Pan 
Białek jest w posiadaniu tej płyty, jednakże jest ona o tyle nieaktualna, gdyż 
słowo wstępne jest nagrane przez niego, jako byłego burmistrza. Płyta zawiera 
w wiersze, utwory muzyczne w wykonaniu artystów scen polskich Panią Ewę 
Demarczyk, Jacka Wójcickiego, Marka Wysockiego, Anię Grabińską. Pan 
Białek poinformował również, że z tą płytą był również w Zespole Szkół w 
Tłuszczu u Pani Dyrektor Grażyny Marszał z propozycją, aby ona dokonała 
ewentualnego nagrania, czy podjęła się wydania, gdyż Zespół Szkół w Tłuszczu 
jest corocznym organizatorem Dni o Krzysztofie Kamilu Baczyńskim. Chodziło 
o to, aby zorganizować środki finansowe na wydanie tej płyty w wysokości 
około 3.000 zł, jako honoraria autorskie Panu Markowi Wysockiemu i 
ewentualnie pokryć koszty wydawnictwa (w nakładzie 2 tys. szt) to też około 
3.000zł, które można byłoby pozyskać od sponsorów. Tę płytę można wydać 
tylko pod warunkiem, że uregulowane zostaną prawa do dystrybucji. Kopię tej 
płyty posiada również Zespół Szkół do użytku wewnętrznego, na podstawie 
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ustnej zgody od Pana Wysockiego. Pan Białek sugerował wówczas, że ta płyta 
jest o tyle niedoskonała, że trzeba byłoby pewne rzeczy zmienić. Chór Miejski 
Lux Mea w swoim repertuarze ma pieśń Baczyńskiego, która mogłaby znaleźć 
się na tej płycie.

Randy Stefan Mikiciuk zapytał Pana Białka, jakie było zainteresowanie i 
reakcja Dyrektora Zespołu Szkół w Tłuszczu na propozycję wydania płyty.

W odpowiedzi Jan Krzysztof Białek poinformował, iż głównie chodziło o środki 
finansowe, na początku było zainteresowanie, jednakże jak sprawa wygląda 
obecnie to nie posiada takiej wiedzy.

Radny Tadeusz Sasin zasugerowała, iż na tej płycie powinny znaleźć się 
również nagrania obecnego burmistrza Pawła Marcina Bednarczyka, słowo 
wstępne również od Dyrektora Zespołu Szkół w Tłuszczu, jeden z utworów w 
wykonaniu Chóru Lux Mea oraz laureat konkursu recytatorskiego.

Radny Sasin prosi, aby powrócono do tego tematu, jak będzie obecna Pani 
Emilia Oleksiak, gdyż jest to osoba zajmująca się w chwili obecnej promocją 
gminy.

Pan Białek poinformował, iż na chwilę obecną ta płyta nie jest opłacona, jeśli 
zostanie kwestia finansowa uregulowana to przekaże tę płytę odpowiednim 
osobom. Może również pośredniczyć w domawianiu szczegółów realizatorskich 
z Panem Wysockim.

Radny Stefan Mikiciuk zasugerował, iż bardzo fajne technicznie byłoby 
nagranie utworu wykonywanego przez chór Lux Mea z twórczości K.K. 
Baczyńskiego i włączenie go do utworu na tej płycie.

Radny Sasin Tadeusz uważa, że dyrektor Chóru Lux Mea powinien przyjąć za 
punkt honoru, aby w 2012 chór nagrał płytę ze swoim repertuarem.

Pan Jan Krzysztof Białek dodał na zakończenie, iż jeśli zostanie podjęta decyzja 
na temat realizacji tej płyty to skontaktuje się z autorem Pan Marek Wysocki 
nagrywając tę płytę miał świadomość, iż podjął realizacji.

Ad 4.
Radny Sasin Tadeusz przekazał swoją wstępną ocenę zorganizowanych w 
ostatnim czasie Biesiad z książką oraz obchodów 1 rocznicy Katastrofy 
Smoleńskiej. Stwierdził, że niestety frekwencja mieszkańców na tych 
uroczystościach była dość niska.
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Wiceburmistrz odniósł się do wyrażonej opinii przez Pana Sasina. Przyznał, że 
nie było dużego zainteresowania wśród mieszkańców, lecz należy zastanowić 
się dlaczego. Skoro nie ma zainteresowania wśród radnych wydarzeniami 
kulturalnymi, to nie powinno się wymagać tego od mieszkańców. Jak wiadomo 
film pt. „Mgła” był emitowany chwilę wcześniej, być może dlatego dużo osób 
nie przybyło. Radni również powinni zapraszać i informować mieszkańców.

Radny Sasin popiera zdanie Wiceburmistrza o małej frekwencji radnych w 
wydarzeniach kulturalnych.

Radny Fydryszek dodał, że ważne jest, aby przekonać i zachęcić do udziału 
społeczeństwo w organizowanych obchodach itp.

Radni podkreślili również fakt, że film pt. „Mgła” jest filmem dokumentalnym, 
więc może prze to również zainteresowanie było mniejsze, dodatkowo był 
niedawno również wyemitowany w telewizji.

Wiceburmistrz zwrócił uwagę na fakt, że należy skupić się na rozpropagowaniu 
wśród mieszkańców o tym co się dzieje w gminie.

Radny Mikiciuk Stefan zapytał Zastępcę burmistrza o koszt organizowanego 
koncertu zespołu z filharmonii, który ma występować z okazji obchodów w dniu 
3 maja. Radny dodał, że nie neguje artystycznej strony tego koncertu, ale trzeba 
zastanowić się nad środkami finansowymi, które można byłoby przeznaczyć np. 
na zakup piłek dla trenujących najmłodszych, co miałoby wpływ na rozwój 
lokalnego sportu.

Wiceburmistrz Banaszek poinformował, iż to przedsięwzięcie jest organizowane 
przez Gminę przy współpracy z Ośrodkiem Pomocy Społecznej, z Centrum 
Kultury. Na chwilę obecną należy zbadać, i sprawdzić, czy takie koncerty 
zdadzą egzamin, i czy będzie zainteresowanie. 

Ad 5.

Pan zwrócił się z prośbą do Wiceburmistrza w imieniu organizacji 
samorządowych, aby przygotowano dokumenty, bo „kipi” w środowisku, gdyż 
wiele działających Stowarzyszeń nie ma środków finansowych na bieżące 
funkcjonowanie.

Wiceburmistrz poinformował, iż były już interwencje w tej sprawie, jednakże 
bez przeprowadzenia konsultacji nic nie da się zrobić w tym zakresie, gdyż bez 
konkursu nie można wypłacić środków finansowych. Uchwała podjęta w 
poprzedniej kadencji, została uchylona i z tego powodu cała procedura się 
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przedłuża.  

Radny Sasin zasugerowała również burmistrzowi, aby zastanowił się, czy warto 
nadal utrzymywać współpracę z Turcją, bo strona turecka zaczyna współpracę z 
innymi również z innymi gminami, a to może osłabić promocję gminy Tłuszcz. 
Radny uważa, że jeśli współpraca została podjęta to należy te stosunki 
podtrzymywać.

Radny Szydlik uważa, iż partnerstwa nawiązane z gminą turecką i hiszpańską są 
cenne i należy o nie dbać.

Radny Laskowski zwrócił uwagę, iż w pomieszczeniach gospodarczych na 
terenie boiska Orlik powinny zostać naprawione drzwi oraz wymienione klamki. 
Dodatkowo również w siatce ogrodzenia są dziury, które powinny być załatane, 
oraz przydałoby się naciągnąć siatkę piłkołapów. Radny poprosił również o 
umiejscowienie przy kompleksie boisk kontenera na śmieci.

Wiceburmistrz poinformował radnego Laskowskiego, że naprawa drzwi jest już 
zgłoszona i będzie wykonana w ramach obowiązującej jeszcze gwarancji. 
Dodatkowym problemem jest również nawierzchnia trawiasta na boisku 
ORLIK. Pan Banaszek poinformował, iż cała działalność sportowa będzie 
przekazana w zarządzanie i opiekę Centrum Kultury w Tłuszczu.

Radny Fydryszek zasugerował, aby sprawdzono, jakie prace naprawcze mogą 
zostać wykonane na boisku Orlik w ramach jeszcze obowiązującej reklamacji.

Radny Szydlik zgłosił Wiceburmistrzowi problem przyszkolnej oczyszczalni w 
szkole w Sytryjkach, aby pracownicy odpowiedzialni z ramienia urzędu 
zainterweniowali pilnie w tej sprawie i naprawili usterkę.

Radny Fydryszek zwrócił się z zapytaniem do Pana Banaszka,  co się dzieje w 
sprawie rozbiórki fundamentów pod halę sportową, oraz czy zostaną rozebrane 
do końca mają br.?

Wiceburmistrz poinformowała, iż fundamenty te są do rozbiórki, przetarg jest 
ogłoszony, po jego rozstrzygnięciu, zrobiona zostanie specyfikacja. 

Radny Mikiciuk zasugerował, iż po rozbiórce fundamentów, skruszyć je i 
uzyskanym kruszcem uzupełnić doły na terenie gminy.

Radny Sasin Tadeusz poprosił Wiceburmistrza o informacje o wyłonionym w 
drodze ogłoszonego konkursu dyrektora Centrum Kultury.
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Zastępca burmistrza poinformował, iż dyrektorem Centrum Kultury w drodze 
ogłoszonego konkursu został Pan Henryk Wysocki, który osiągnął najlepszy 
wynik z testów kwalifikacyjnych, ma bardzo duże doświadczenie oraz bardzo 
dobrą koncepcję rozwoju Centrum Kultury. Również Pan Wysocki posiada 
szerokie znajomości, które z pewnością pomogą mu w zarządzaniu jednostką. 
Pracę zaczyna od dnia 26 kwietnia 2011r. 

Radny Laskowski zwrócił się z zapytaniem, czy i kiedy będą zmienione godziny 
pracy Urzędu Miejskiego do Wiceburmistrza.

W odpowiedzi Pan Banaszek poinformował, że trwają prace nad zmianami w 
regulaminie organizacyjnym.

Przewodniczący Komisji zaprosił radnych do uczestniczenia w następujących 
uroczystościach:
30.04.2011r. - wigilia Beatyfikacji Papieża Jana Pawła II
01.05.2011r. - godz. 18.00 Msza Dziękczynna za Beatyfikację
03.05.2011r. - uczestnictwo w obchodach 220 Rocznicy uchwalenia Konstytucji 
3-go mają
18.05.2011r. - otwarcie wystawy pt. „Prymas Tysiąclecia i Sługa Boży” - Stefan 
Wyszyński

Następne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zostało ustalone na 
dzień 6 maja 2011r. o godz. 14.00 (posiedzenie wyjazdowe na które zostanie 
zaproszony Kierownik Wydziału UGK Pan Jerzy Nowak).

Na tym protokół zakończono.
Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin
1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy
2. Data utworzenia dokumentu: 5.5.2011r.
3. Data publikacji:19.05.2011
4. Publikował: Andrzej Powierża
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